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Müller, Carin

Van: Matheijsen, Onno
Verzonden: dinsdag 13 februari 2024 15:19
Aan: Müller, Carin
Onderwerp: graag vragen inzake beplanting rotondes uitzetten art. 39

De CDA-fractie heeft ook de volgende art. 39-vragen voor het college.

De rotonde bij de Zwarteweg is al geruime tijd beplant (ongeveer 2 jaar) maar de andere rotondes op de
N196 zijn nog steeds niet beplant.

1. Waarom zijn deze rotondes nog steeds niet beplant? Is hier een speciale reden voor?
2. Wie is er verantwoordelijk voor beplanting en onderhoud van deze rotondes: de gemeente, de

provincie of een andere instantie?
3. Als dit de gemeente is, wanneer denk het college die wel te gaan beplanten?
4. Als dit de provincie is, wil het college dan zorgdragen dat de provincie dit op korte termijn oppakt?
5. Heeft het college er over nagedacht om deze rotondes te laten beplanten en laten onderhouden

door Aalsmeerse hoveniers?
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